

Почетные доклады

Honorary papers

Мясницкая (Myasnikskaya), 20

19 апреля (april)

12.00 – 13.30

Ауд 311, Почетная лекция проф. Петера Штрошнайдера «Старое «новое» и новое «новое». О природе научных инноваций»
Room 311, Honorary lecture by Peter Strohschneider "New "new."
On some paradoxes of science organization"

17.00 – 18.30

Ауд 311, Почетный доклад Жерара Ролана "The evolution of Post communist economic systems"
Room 311, Honorary lecture of Gérard Roland "The evolution of Post communist economic systems"

Ауд 102, Почетная лекция Тимура Курана "Доверие, сотрудничество и развитие: исторические корни"
Room 102, Key lecture by Timur Kuran – "Trust, cooperation, and development: Historical roots"

20 апреля (april)

10.00 - 11.30

Ауд 102, Почетная лекция Кристиана Вельцеля "Мнимая демократия: почему в представлениях людей авторитарный режим оказывается демократическим"
Room 102, Honorary lecture by Christian Welzel "Democracy Betrayed: Why People View an Undemocratic Situation as Democratic"

12.00-13.30

Ауд 124, Почетный доклад Лестера Саламона "Не только некоммерческие организации: к вопросу о реконцептуализации третьего сектора"
Room 124, Honorary paper by Dr. Lester M. Salamon

17.00-18.30

Ауд 102, Франческо Саррацино "Смещение оценок из-за дублирования наблюдений. Метод Монте-Карло"
Room 102, Francesco Sarracino "Estimation bias due to duplicated observations: a Monte Carlo simulation"

21 апреля (april)

10.00-11.30

Ауд 311, Почетная лекция Эрве Мулена "Справедливое разделение в эпоху Интернета"
Room 311, Honorary lecture by HERVÉ "Fair Division in the Internet age"

Ауд 102, Почетная лекция Эрика М. Усланера "Доверие и восприятие коррупции в России"
Room 102, Key lecture by Eric Uslaner (University of Maryland) "Trust and Corruption in Russia"

Ауд 125, Публичная лекция Али Фаразманды "Передовые знания и расширенные горизонты в XXI веке: что может сделать анализ глобальной энциклопедии государственного управления, государственной политики и управления, а так же IJPA (Международный журнал государственного управления) и общественная организация"
Room 125, Public lecture by Ali Farazmand "Advancing Knowledge and Expanding Horizons in the 21st Century: What the Global Encyclopedia of Public Administration, Public Policy, and Governance, as well as IJPA and Public Organization Review Can Do"

Ауд 309, Почетная лекция Эрика М. Усланера "Доверие и восприятие коррупции в России"
Room 309, Key lecture by Eric Uslaner "Trust and Corruption in Russia"

15.00-16.30

Ауд 101, Почетный доклад Полтеровича В.М. "Эволюция институтов конкуренции, власти и сотрудничества"
Room 101, Honorary paper by Victor M. Polterovich (CEMI, MSU) "Evolution of competition, authority, and collaboration"

22 апреля (april)

10.00-11.30

Ауд 102, Скотт Фрей "Младенческая смертность во всемирной системе: межнациональные доказательства"
Room 102, Scott Frey (University of Tennessee) "Infant Mortality in the World-System: The Cross-National Evidence"

Ауд 522, Почетная лекция У. Д. Джонстона "The Internet of Things and Its Effect on Big Data and Business Analytics"
Room 522, Honorary lecture by Prof. Wesley J. Johnston (Georgia State University) "The Internet of Things and Its Effect on Big Data and Business Analytics"

Мясницкая (Myasnikskaya), 11

19 апреля (april)

12.00 – 13.30

Ауд. 325, Почетный доклад Мартина Карноя «Снижает ли распространение и повышение качества образования показатель неравенства доходов?» и Майкла Дж. Фойера «От науки к политике: исследования неравенства в США: свидетельства, динамика, уроки»
Room 325, Honorary paper by Martin Carnoy "Is improving educational quality a viable policy tool for equalizing income distribution?" and Michael J Feuer "From Science to Policy: The US Evidence Movement and Lessons for Inequality Research"

Ауд. 428, Почетный доклад Стивена Фиша «Политическое и гражданское общество в России в сравнительной перспективе»
Room 428, Honorary paper by Prof. Steven Fish (UC Berkeley, USA) "Political and civil society in Russia in comparative perspective"

20 апреля (april)

10.00 – 11.30

Ауд 328, Почетная лекция Роберта Крамера (Университет управления при Правительстве Венгрии) "Семинар: учись меняться"
Room 328, Honorary lecture by Prof. R. Kramer (National University of Public Service) "Transformative action learning"

Ауд 328а, Почетная лекция Стенли Вассермана "Сетевое исследование в России: прогресс и перспективы"
Room 328а, Honorary lecture by Stanley Wasserman (Indiana University, HSE) " Network Research in Russia: Progress and Prospects"

Ауд 424, Почетная лекция Ичино Ивасаки "Что мы извлекли во время глобального экономического кризиса из российского опыта: перспектива корпоративного управления"
Room 424, Keynote lecture "What we learnt from the Russian experience during the global financial crisis: A corporate governance perspective" by Prof. Ichiro Iwasaki

15.00-16.30

Ауд 325, Ричард Мурнейн "Неравенство в результатах получения образования в Соединенных Штатах: тенденции, механизмы и источники данных"; Константиновский Д.Л. «Социальное неравенство: от образования к рынку труда»
Room 325, Richard Murnane (Harvard) Rising Inequality, Schools, and Children's Life Chances in the United States. D. Konstantinovskiy (IS RAS) «Social inequality: from education to the labor market»

Ауд 328, Почетный доклад С. Молчанова "Устойчивое состояние динамики изменения численности населения"
Room 328, Honorary paper by S. Molchanov "Steady States in Population Dynamics"

17.00-18.30

Ауд 429, Почетный доклад Михаила Соллогуба "Неравенство в распределении доходов в России и в мире - уроки 40 летней истории"
Room 429, Honorary paper by M. Sollogub

21 апреля (april)

10.00-11.30

Ауд 325, Генри М. Левин "Инвестиции в высшее образование для студентов из малообеспеченных семей: выгоды/затраты" и Патрисио Бьянчи "Техническая школа, профессиональная переподготовка, социальная интеграция. Вызов для Европы в век миграции: случай Италии"
Room 325, Henry M. Levin "Investing in the Higher Education of the Disadvantaged: A Benefit-Cost Approach" and Bianchi Patrizio "Technical school, vocational training, social inclusion. A challenge for the Europe in the age of migration: the case of Italy"

Ауд 431, Энди Грин "Образование, профессиональное обучение и «предистрибутивная социальная политика»" и Мишель В. Джексон "О том ли мы беспокоимся? Социальный бэкграунд, получение образования и сила успеха"
Room 431, Andy Green "Education, Skills and 'Pre-Distributive' Social Policy" and Michelle Jackson "Misplaced concerns? Social background, educational attainment, and the power of performance"

15.00-16.30

Ауд 518, Почетный доклад Дэниэла Трейсмана "От чего зависит популярность правительства?"
Room 518, Honorary paper by Daniel Treisman (University of California, Los Angeles) "What makes governments popular?"

XVIII

APRIL INTERNATIONAL ACADEMIC CONFERENCE ON ECONOMIC AND SOCIAL DEVELOPMENT APRIL 19-22 / 2016 / MOSCOW



HIGHER SCHOOL OF ECONOMICS
NATIONAL RESEARCH UNIVERSITY